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Z Á P I S N I C A 

 

 

z 21. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa koná dňa 13. mája 2021 

 

 

Zasadnutie zahájené o 18:02 hod. 

 

 

Navrhnutý program: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. 2. a 3. zmena rozpočtu Obce Dojč na rok 2021 rozpočtovým opatrením 

3. Návrh na 4. zmenu rozpočtu Obce Dojč na rok 2021 

4. Oprava miestnych komunikácií 

5. Informácia o priebehu testovania 

6. Informácia o sčítaní obyvateľov 2021 

7. Rôzne – žiadosť o predĺženie nájmu bytu, žiadosť o umiestnenie parkoviska k RD, osobitný cenník 

poplatkov za služby, platobný terminál a dane a poplatky, návrhy do passportu MK a Zmien 

a doplnkov ÚP, výmena kotlov v obecnej bytovke, sociálny podnik 

8. Diskusia 

9. Uznesenia 

10. Záver 

 

 

 

Prítomní: 
 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

 

poslanci:   Bc. Júlia Kozánková  

    Mgr. Zuzana Macková 

    Ing. Katarína Horňáková 

    Ing. Pavol Zich 

    Ing. Ján Ušiak 

    Pavol Kondrla 

    Beáta Bátorová 

 

    

Hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: JUDr. Antónia Mikulíková, Katarína Čelústková 

 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva Obce Dojč v roku 2021. Zároveň predkladá návrh programu 21. riadneho 

zasadania Obecného zastupiteľstva.  

 

Starostka konštatuje, že prítomných poslancov je 7. Starostka navrhuje zapisovateľku – Klaudia Habová, 
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členov overovateľov zápisnice – Júlia Kozánková, Pavol Kondrla, členov návrhovej komisie – Katarína 

Horňáková, Beáta Bátorová 

 

Návrh uznesenia č. 296/2018-2022/UObZ 
Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Program 21. riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči 

Hlasovanie:  

prítomných: 7   za:  7  proti: 0    zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 297/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka, Júlia Kozánková, Pavol 

Kondrla - overovatelia, návrhovú komisiu v zložení Katarína Horňáková, Beáta Bátorová 

Hlasovanie:  

prítomných:7   za: 7  proti: 0    zdržali sa: 0 

 

2. bod programu: 2. a 3. zmena rozpočtu Obce Dojč na rok 2021 rozpočtovým opatrením 

Starostka dáva slovo účtovníčke Ing. Hovančíkovej. Informuje prítomných, že v príjmoch sa navýšili iné 

nedaňové príjmy -  dobropisy z 3.000,00 € na 4.000,00 € a vratky sa znížili z 3.000,00 € na 2.000,00 €, 

celková výška príjmov sa nezmenila. Vo výdavkoch kapitola Ocú zníženie reprezentačné z 2.500,00 € na 

2.100,00 € a zvýšenie údržba softvéru z 1.600,00 € na 2.000,00 €, celková výška výdavky je nezmenená. 

Po druhej zmene rozpočtu rezerva vo výške 29.462,93 €. 

 

Tretia zmena rozpočtu nepodlieha schvaľovaním zastupiteľstva ale na základe rozpočtových opatrení 

účtovníčky. V príjmoch sa zvýšili dotácie zo ŠR(testovanie) o sumu 43.498,80 € a zostatok 

z predchádzajúcich rokov z 300 € na 19.298,90 €. Celkové príjmy sú vo výške 1.282.551,82 €. Vo 

výdavkoch kapitola Ocú položka odmeny mimo pracovného pomeru 600,00 €, kapitola verejné zdravie 

(testovanie) položka poistné vo výške 336,00 €, kapitola knižnica nová položka knihy, časopisy vo výške 

1.360,22, primárne vzdelávanie položka vratky vo výške 11.883,60 € (vrátenie nevyčerpanej dotácie 

stravovanie za rok 2020). Celková výška výdavkov je 1.204.457,94 € a prebytok sa zvýšil na sumu 

78.093,88.  

 

3. bod programu: Návrh na 4. zmenu rozpočtu Obce Dojč na rok 2021  
V príjmoch sa zvýšila daň z pozemkov z 44.060,00 € na 66.840,00 €, dobropisy z 4.000,00 € na 5.000,00 

€, ZŠ s MŠ znižuje sa rozpočet o stravovanie čiže z 89.750,00 € na 59.571,20 €, kapitola príjmové 

finančné opatrenia (zapojenie príjmov z prechádzajúcich príjmov) z 15.000,00 € na 16.961,81 €. Celkové 

príjmy vo výške 1.278114,83 €. Účtovníčka bude hovoriť celkovo za kapitolu vo výdavkoch. Kapitola 

Ocú celkovo 244.376,42 € (doplnená dotácia na sčítanie, odvody plus presun medzi položkami), cestná 

doprava celkovo 27.000,00 € (údržba ciest a chodníkov zvýšenie), nakladanie s odpadmi zvýšenie na 

sumu 47.900,00 € (odhŕňanie smetiska), verejná zeleň zvýšenie o protipovodňové opatrenia z 2.500,00 € 

na 12.500,00 €, ochrana verejného zdravia celkovo 35.395,00 € (zvýšenie očkovanie), knižnica celkovo 

vo výške 15.900,00 €, výdavky ZŠ s MŠ navýšenie na sumu 723.819,00 €, cestná doprava navýšenie z 0 € 

na 5.000,00 € (PD autobusová zástavka, spevnená plocha KD), bývanie navýšenie z 0 € na 8.000,00 € 

(kúrenie byty). Celkové výdavky vo výške 1.231.710,09 €, po úprave prebytok vo výške 6.604,74 €. 

 

Návrh uznesenia č. 298/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

2. zmenu rozpočtu na rok 2021 rozpočtovým opatrením starostky obce 

 

Návrh uznesenia č. 299/2018-2022/UObZ 
Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

3. zmenu rozpočtu na rok 2021 rozpočtovým opatrením ekonómky obce 
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Návrh uznesenia č. 300/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

4. zmenu rozpočtu na rok 2021 

Hlasovanie:  

prítomných:7   za: 6  proti: 0    zdržali sa: 1 (Katarína Horňáková) 

 

 

4. bod programu: Oprava miestnych komunikácií 
Starostka konštatuje, že na pracovnom stretnutí komisií hovorili o oprave miestnych komunikácií. Máme 

dve ponuky, každý trochu inak nacenil, lebo robia inou technikou. V cenovej ponuke je zahrnutý most pri 

Čelústkovej, most pri Emtei, výtlky od Vymislických až po Dušana Hrubšu. Ponuka od spoločnosti Cesty 

Nitra, s.r.o. vo výške 19.129,02 €. Cesty Nitra, s.r.o. Spoločnosť Silkot, s.r.o. robí infražiaričmi lokálne 

opravy výtlkov, kým spol. Cesty Nitra, s.r.o. robia opravy ciest omplexne finišérom. Cesty Nitra, s.r.o. od 

pondelka idú robiť cestu do Šajdíkových Humeniec. Ponuka od Silkot s.r.o. Trnava je vo výške 29.893,00 

€. Starostka konštatuje, že drobné výtlky budú robiť naši chlapi asi jún/júl suchou asfaltovou zmesou. 

Starostka sa pýta poslancov, do akého rozsahu by sme išli v oprave ciest a ktorú firmu vyberieme.  

Starostka konštatuje, že keby sa robili bez Emtei tak to vyjde cca 10.000,00 €.  

Poslankyňa Horňáková sa pýta, či máme necenený chodník od staršieho p. Vacha? Že nie. Cenovú ponuku 

máme len na chodník pri autobusovej zastávke na Kolónii od križovatky po p. Juralu. Tento chodník bol 

pred rokom nacenený spol. Hílek Senica v rozsahu úprava asfaltového krytu liatym asfaltom vo výške 12 

tisíc €, ak by sme chceli chodník dať do obrubníkov, rozšíriť aspoň na 120 cm, cenová ponuka pod spol. 

Silkot je 33 tisíc €. Okrem toho starostka dodala, že absolvovala školenie UVO o tvorbe, predkladaní a 

vyhodnocovaní cenových ponúk. Odporučili, že výhodnejšie je vysúťažiť cenu za m2, ako konkrétna 

predpokladaná hodnota zákazky na celý chodník. Chodník od p. Vacha po TS  v IBV Pri škole nie je 

nacenený a pán Čelústka (alebo PD) tam má 75 % pozemkov a ideálne by bolo, aby sa dali dohromady 

s p. Wernerom a dokončila sa táto časť na stavbné pozemky..   

 

Príchod poslankyne JUDr. Mikulíkovej o 18:28 hod. Prítomných poslancov 8. 

 

Poslankyňa Mikulíková sa vyjadrila, že už v minulosti zaflekovali  výtlky betónom, a že to nie až také 

akútne ako na Závsí. Poslankyňa Macková dáva tiež do pozornosti aj  Otrubnicu.  

 

Návrh uznesenia č. 301/2018-2022/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

s rekonštrukciou miestnych komunikácií podľa cenovej ponuky Cesty Nitra 

Hlasovanie:  

prítomných:8   za: 8  proti: 0    zdržali sa: 0 

 

 

5. bod programu: Informácia o priebehu testovania 
Starostka v skratke hovorí, že celkovo bolo 15 kôl, do konca apríla 2021 bolo otestovaných 13.247 osôb 

a z toho bolo 47 pozitívnych. Celkovo naše testovanie bude štát stáť 66.223,00 €.  

Ďalej informuje, že v mesiaci máj 2021 bude prebiehať očkovanie vakcínou Pfizer, ktorú bude 

zabezpečovať TT SK. Bude sa očkovať iba v pracovných dňoch, ale termín nám stále nevedia povedať. Aj 

keď budeme mať termín, stále sa môžu obyvatelia prihlasovať na očkovanie.  

 

 

6. bod programu: Informácia o sčítaní obyvateľov 2021 

Starostka dáva slovo zapisovateľke pani Habovej. Informuje, že sčítanie obyvateľov prebiehalo 

elektronicky od 15.2. do 31.03.2021. V našej obci sa k 31.03.2021 sčítalo elektronicky 1205 obyvateľov. 

Podľa štatisticky je odhad 1284, toto číslo naťahuje z REGOB (elektronický register obyvateľov), v tomto 
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čísle sú aj cudzinci prihlásený na pobyt aj prechodné pobyty. Na základe tohto sčítania sme zistili, že nám 

v obci na TP figurujú osoby, ktoré sú už dávno zomreté alebo sú odsťahovaní v zahraničí. Rieši sa cez 

MV SR hlásenie pobytov, dohľadávajú sa rodinní príslušníci zomretých a zároveň žiadame matriky 

o zapísanie úmrtí. V skutočnosti k 31.12.2020 počet obyvateľov s TP je 1259. Hovorí, že momentálne od 

3.5. do 13.6.2021 prebieha asistované sčítanie na kontaktnom mieste alebo si môže imobilný obyvateľ 

požiadať o mobilnú asistenciu, do dnešného dňa o ňu nikto nepožiadať. Starších obyvateľov máme 

všetkých sčítaných asi ich rodinný príslušníci sčítali. K dnešnému dňu nám chýba sčítaných 32 ľudí. Veľa 

obyvateľov si myslelo, že keď sa sčítal a zadal u seba že má 2 deti, že už viacej deti nemusí riešiť. Potom 

tieto deti chýbali sčítané. Pár osôb sa vyjadrilo, že sa vôbec nechcú sčítať, majú problém s tým, že 

zadávajú svoje osobné údaje. Do každej domácnosti išiel informatívny list, že v ich domácnosti je 

nesčítaná osoba. V systéme nevidím sčítaných po menách ale iba počet osôb v domácnosti.  

Starostka konštatuje, že im pôjdu znovu listy, kde ich budeme informovať, že ak sa nesčítajú bude im 

uložená pokuta. Tieto pokuty sú príjmom pre obec.  

Zároveň starostka dáva do pozornosti uličný systém. Podľa zákona č. 369/1990 Zb. § 4 ods. 5 písm. a) bod 

1.  a § 2b, ktorý určuje označovanie ulíc a iných verejných priestranstiev - ak je viac ulíc a priestranstiev  

v obci majú mať ulice názvy ak majú iba jednu ulicu jedno priestranstvo nemajú povinnosť mať názvy 

ulíc. Konštatuje, že hneď uličný systém sa robiť nebude, je zatiaľ iba informácia do budúcna, aby sa 

obyvatelia na to pripravili. Pre podnikateľov to bude trocha náročnejšie ako pre obyvateľa. Starostka 

hovorí o svojej skúsenosti, keď prišla 29.4. búrka a volala v noci policajtom na číslo 158, stále od nej 

chceli ulice ale ona stále vysvetľovala, že naša obec nemá ulice.  

 

 

7. bod programu: Rôzne 

 

- Žiadosť o predĺženie nájmu bytu – Z. Machová, 
Žiadosť bola podaná 6.4.2021 o predĺženie nájmu obecného bytu, býva už 4 roky a nájom si platí. Predlží 

sa jej do 30.04.2023. 

 

Žiadosť od Lukáša Čížka sa zatiaľ berie iba na vedomie, v júni by sa vyriešila.   

 

Návrh uznesenia č. 302/2018-2022/UObZ 
Obecné zastupiteľstvo v Dojči súhlasí: 

S predĺžením nájomnej zmluvy na byt v obecnej bytovke č. súpisné 138 pre Zuzanu Machovú do 

30.4.2023. 

Hlasovanie:  

prítomných:8   za: 8  proti: 0    zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 303/2018-2022/UObZ 
Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy na byt v obecnej bytovke č.súp. 138 pre Lukáša Čížka 

 

Starostka oboznamuje prítomných, že na obecnom vozíku je poškodená náprava, je na značkách. Dohodli 

sa, že sa odpredá obálkovou formou vo výške 100,00 €. Nový vozík je už zakúpený. 

 

Návrh uznesenia č. 304/2018-2022/UObZ 
Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

odpredaj poškodeného prívesného vozíka za najvyššiu cenu predloženú záujemcom do 7 dní odo dňa 

vyhlásenia oznámenia o odpredaji. Minimálna cena je stanovená vo výške 100,00 €. 

Hlasovanie:  

prítomných:8   za: 8  proti: 0    zdržali sa: 0 
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- Žiadosť o umiestnenie parkoviska k RD 
Dňa 28.4.2021 bola doručená na obec žiadosť o umiestnenie parkoviska pre dvojdom od firmy Fondstav 

s.r.o. Bratislava, zastúpená Zuzanou Šarovou. Na utorkovej porade rozobrali a nesúhlasia s umiestnením 

parkoviska aj s vysporiadaním vlast. práva. 

 

Návrh uznesenia č. 305/2018-2022/UObZ 
Obecné zastupiteľstvo v Dojči nesúhlasí: 

s umiestnením parkoviska pre osobné automobily pre dvojdom, ktorý má byť umiestnený na parč.č. 

9980/31 a následného vysporiadania vlastníckeho práva. 

Hlasovanie:  

prítomných:8   za: 8  proti: 0    zdržali sa: 0 

 

- Osobitný cenník poplatkov za služby 
Starostka predložila doplnený cenník poplatkov za služby: 

- Komerčná hláška v MR typu ponuka práce, reklama 5,00 € 

- Komerčná hláška v MR – politická reklama               5,00 € 

- Vyvesenie komerčnej inzercie na webstránke, vývesnej tabuli v obci (1 miesto)  2,00 € 

- Poplatok za úkon alebo konanie s vydaním rozhodnutia, povolenia, súhlasu, záväzného stanoviska 

a vyjadrenia obce                                                         4,00 € 

- Vydanie iných potvrdení                                             3,00 € 

- Potvrdenie o veku stavby                                           10,00 € 

- Poskytnutie tlačiva splnomocnenia, čestného vyhlásenia na vlastnú žiadosť       5,00 € 

- Overenie podpisu mimo stránkových hodín Obecného úradu                             30,00 € 

- Overenie podpisu mimo Obecného úradu (okrem imobilných)                           30,00 € 

 

Návrh uznesenia č. 306/2018-2022/UObZ 
Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Cenník poplatkov, ktoré nie sú zahrnuté v sadzobníku zákona o správnych poplatkov nasledovne 

 

Spoplatnený úkon Výška poplatku 

Komerčné hlášky v miestnom rozhlase typu ponuka práce, reklama 5,00 € 

Komerčné hlášky v miestnom rozhlase – politická reklama 5,00 € 

Vyvesenie komerčnej inzercie na webstránke, na vývesnej tabuli v obci (1 miesto)  

Poplatok za úkon alebo konanie s vydaním rozhodnutia, povolenia, súhlasu,  

Záväzného stanoviska a vyjadrenia obce 

4,00 € 

Vydanie iných potvrdení 3,00 € 

Potvrdenie o veku stavby 10,00 € 

Poskytnutie tlačiva splnomocnenia, čestného vyhlásenia na vlastnú žiadosť 5,00 € 

Overenie podpisu a kópie dokumentov mimo stránkových hodín Obecného úradu 30,00 € 

Overenie podpisu a kópie dokumentov mimo Obecného úradu (okrem imobilných) 30,00 € 

 

Hlasovanie:  

prítomných:8   za: 8  proti: 0    zdržali sa: 0 

 

- Platobný termínál 
Platobný terminál budeme mať od Axasoftu, poplatok 6,00 €/mesiac plus 1% obratu. 

 

- Návrhy do passportu MK a zmien a doplnkov ÚP 
PD - Spevnená plocha za KD, PD – autobusovej zástavky pri škole aj priechod pre chodcov 

 

- Výmena kotlov v obecnej bytovke 
Starostka informuje, že u p. Čížka nefunguje kotol, vyhadzuje ističe a momentálne mu netečie teplá voda. 
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Urobila by sa výmena všetkých kotlov, majú už 11 rokov. 

 

- Sociálny podnik 
VUC TT dávajú do pozornosti pomoc obciam, ktoré majú s.r.o. na pretransferovanie na sociálny podnik, 

výhodou bude, že ak robíme službu DPH bude 10 %, zároveň dotácia na pracovné miesta ale schvaľovať 

sa to bude až v júni 2021. Je to len informácia.  

 

Ďalej starostka oboznamuje prítomných, že boli vykonané revízie. Obecný úrad je za dobou životnosti, na 

kultúrnom dome nie je bleskozvod a v škôlke majú problém s vodou.  

Požiadavka od p. Očovana, aby sa zriadili spomaľovače, lebo že mu veľa aut jazdí pod oknami a aby bola 

celá obec obytná zóna, zahrnie sa do pasportu. 

Ďalej starostka navrhuje ak má niekto na doplnenie k zmenám a doplnkom územného plánu treba dať 

vedieť do konca týždňa.  

Ohľadom protipovodňového opatrenia - dohodla sa s PD Dojč, že časť ich poľa sa zaberie, robil sa tam 

suchý polder (vyhrnutá hrádza). Dnes bola pozrieť, keď pršalo a netiekla žiadna voda z poľa. Ale dážď 

nebol intenzívny, je to momentálne v testovacom režime.  

Prišiel list od úradu geodézie, kartografie a katastra SR že už uplynula lehota, ktorú sme mali ako obce na 

zápis údajov pre rodinné domy, na ktoré bolo vydané kolaudačné rozhodnutie. Takto to hodil kataster na 

nás obce, ak by sme si svoju povinnosť nesplnili, hrozí nám pokuta. 

 

Správa o činnosti starostky: 
- stretnutie Rady partnerstva TT SK, odovzdali sme 12 projektových zámerov, treba ich doplniť do 15.6. 

v akej fáze ich máme, upozornili, že iba jeden program bude vybraný v rámci čerpania eurofondov 

- absolvovala webinár Pasportizácia MK, vodný plán Slovenska – revitalizácia vodných tokov, súhrnné 

správy – ÚVO, Dotácie a poskytovanie finančných prostriedkov z rozpočtu obce – Veverková, Prírodné 

a kultúrne dedičstvo ITERREG SR – Rakúsko vo fáze hľadanie partnerov, Smart riešenia v samospráve – 

ZMOS 

-  stretnutie s Jozefom Viskupičom, VUC TT, očkovanie 

- výsadba hrušiek od p. Kutláka na hruškovej aleji smerom ku krížu, zmizlo nám 6 ks nevieme kto to bol, 

p. Janka Havlová rod. Kutlaková dala znovu peniaze aby sa zakúpili  

- stretnutie starostov ohľadom poistenia ČOV, bude podielové platenie 70,00 € ročne 

- cyklotrasa SE Šaštín 

- stretnutie AXAterminál 6,00 €/mesiac + 1 % z obratu 

- PD – Ing. Kopček – dopravné napojenie, Ing. Guštafík + revízie, Čmela - osvetlenie 

- zberal sa elektroodpad, železa sa vyzbieralo 3030 kg, kontajner na šatstvo bude až na budúci týždeň 

- obhliadka výtlkov, obhliadka na cintoríne – pomníky stena spomienok, kotly v bytovke 

- upozornenie od Mgr. Koléniovej ak máme druh pozemku sad alebo záhrada, môže byť drobná stavba ale 

pozemok musí byť vyňatý 

- stretnutie s pánom starostom zo Ždiaru ohľadom váženia odpadu 

- stavala sa mája 

- stretnutie sociálne podniky 

- kolaudácie – Brenner, Danek, Vach 

- kuchynský odpad musí byť vyriešený do 30.6.2021, je možnosť kúpiť kukuričné vrecia, kuch. odpad sa 

musí zvážať 1 x do týždňa forma ako komunál, platil by sa tiež ako komunál, ponúkali aj vedierka 10 l cca 

30,00 €. Starostka konštatuje, že do konca roka 2022 nám stačí vydokladovať, že máme kompostéry.  

- otvorenie čerpacej stanice PHM 

- momentálne sa kosia verejné priestranstvá 

- knihy do knižnice 

 

8. bod programu:  Diskusia 
Poslankyňa Bátorová dáva do pozornosti katastrofálny stav osobného auta Seat, len oprava stála 500,00 € 

aby prešla STK.  
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Dotaz od poslanca Zicha či by sa neurobilo parkovisko ku škole z hlavnej cesty a zúžil by sa chodník.  

Poslanec Kondrla otázka ohľadom komunitného centra v akom je to štádiu. Starostka hovorí, že mali 

covid a všetko sa to pozastavilo, predpokladaný dátum ukončenia prác december 2022. Ďalej informuje, 

že nás zdržiava napojenie kanalizácie k hasičskej zbrojnice aby sa mohli robiť úpravy vonku.  

Poslanec Pavol Zich chce riešiť plot okolo ihriska, nakoľko sú tam teraz postavené nové domy 

s betónovými plotmi. Bol daný návrh aj aby sa tam vysadili tuje Cypruštek leylandský, ktorý za rok 

narastie meter. Ďalej dáva slovo starostka Gregorovi Masarykovi ohľadom bežeckých pretekov. Hovorí, 

že brat behá bežecký pohár a chceli by urobiť takého preteky u nás v obci. Oslovil riaditeľa bežeckého 

pohára p. Bíla z Hodonina či by nám dal termín. Že by sa mohli konať 3.7.2021. Pán Polesňák má na 

starosti tieto preteky na Slovenksu, zatiaľ sa neozýva. Behá sa od 2 rokov do 70 rokov. Starostka je veľmi 

naklonená, že to môže byť, p. Masaryk to má všetko rozplánované a premyslené. Štart by bol pri novej 

hasičskej zbrojnici ďalej by sa pokračovalo k pošte, uličky, emtei, závsí, pri p. Kondrlovi doľava a smer 

školská ulička.  

 

9. bod programu: Uznesenia 

Uznesenia sa nečítajú, nakoľko im všetci prítomní porozumeli počas jednania. 

 

10. bod programu Záver 
Starostka ďakuje za účasť. Zasadnutie ukončené o 19,51 hod. Najbližšie zastupiteľstvo bude koncom júna, 

kde sa bude schvaľovať záverečný účet a rezervný fond.  

 
 

Zapisovateľka: Klaudia Habová        .......................................... 

 

 

Overovatelia: Bc. Júlia Mikulová         ..........................................    

 

                        

                       Pavol Kondrla        ..........................................

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová                 .......................................... 

 


